
   

Vragen Commissie Bestuur 8 september 2023  

 

Daniëlle de Clerck,  VVD, over Brief GS van 13 juni 2023 over Herijking provinciefonds - 343203, 
agendapunt 102 

 

Vragen Commissie Bestuur Antwoorden  

1. Wat is de actuele stand van zaken over het proces van de herijking? 
De VVD fractie heeft de wens om ook het gesprek te gaan over de kaders van 
een mogelijk eigen belastinggebied in de commissie. 

We zijn in afwachting van een reactie van de fondsbeheerder (ministerie 
van BZK) op de brief namens het IPO van 8 juni 2023. Derhalve zijn er 
nog geen nieuwe ontwikkelingen te melden met betrekking tot de 
herijking. 
 
Ten aanzien van het eigen belastinggebied hebben wij eerder, op basis 
de presentatie die bij brief van 14 juni 2022 (commissie bestuur 1 juli 
2022) aan uw Staten is gezonden, een informatiesessie gehouden op 17 
juni 2022. Op dit moment is er nog geen nieuwe informatie beschikbaar. 
Zodra er nieuwe ontwikkelingen zijn, zullen wij deze informatie met u 
delen en u zo mogelijk ook betrekken in het bepalen van kaders. 

2. Hoe staat GS in de door CEBEON voorgestelde methode waarover de 
Provincies geen eenduidig standpunt over hebben? Zit Zeeland bij de 
overwegend positieve meerderheid?  Of juist de afkeurende minderheid? 

Van de voorgestelde methode van CEBEON is nog geen definitief rapport 
beschikbaar. GS heeft een staat positief tegenover de methode zoals die 
in de conceptrapportage is opgenomen. Daarmee behoort Zeeland bij de 
overwegend positieve meerderheid.    

 

 

 

 
 




